
 

 

BEHANDELRESULTAAT 
AGENDERINGSVERZOEK 20 februari 2019 
 

  

 
 

Agenderingsverzoek: 'Zorgfraude in Arnhem; hebben wij de 
zorg goed georganiseerd?' 

   
 

 
 

Zaaknummer:  
   

Portefeuillehouder: R. van der Zee  

Resultaat van bespreking:  

 
Aanwezig: de raadsleden/fractievolgers de heer Van Butselaar (Arnhem Centraal), de heer Elfrink 
(SP), de heer Verheij (PVV), mevrouw Pape (VVD), de heer Van den Broek (CDA), de heer Loor 
(D66), mevrouw Hegge (Partij voor de Dieren), de heer Becker (ChristenUnie), mevrouw Dolsma 
(GroenLinks), de heer Bouma (PvdA), de heer Wiggers (Arnhemse Ouderenpartij), de heer Usta 
(DENK-Verenigd Arnhem). 
 
Raadskamerbespreking 
De bespreking begint met een orde voorstel om de uitzending van EenVandaag van 19 februari 2019 
te betrekken bij de behandeling van het agenderingsverzoek. Niet alle leden van de raadskamer en 
het college hebben hiervan kennis kunnen nemen en zich hierop kunnen voorbereiden. Het voorstel 
wordt in stemming gebracht. De fracties van de PvdA, Denk Verenigd Arnhem, GroenLinks, 
ChristenUnie, Partij voor de Dieren, CDA, VVD en PVV stemmen voor behandeling van het 
agenderingsverzoek zoals het voorligt zonder de toevoeging van de uitzending. De fracties van D66, 
SP en Arnhem Centraal kunnen niet garanderen dat ze in hun bijdrage geen gebruik maken van de 
informatie die ze via de uitzending tot zich hebben genomen.  
 
De fracties van de SP en Arnhem Centraal lichten het verzoek toe en beantwoorden vragen van de 
raadskamer. De SP verzoekt de portefeuillehouder om de inspectierapporten te delen met de raad. De 
portefeuillehouder herhaalt de toezegging die hij bij de behandeling van het agenderingsverzoek 
"Maak werk van maatwerk" heeft gedaan namelijk om alle rapporten die te maken hebben met de zorg 
in Arnhem openbaar te maken. Naar aanleiding van meldingen die de gemeente heeft ontvangen 
verzoekt de portefeuillehouder de leden van de raadskamer om niet onaangekondigd en zonder 
afstemming op onderzoek uit te gaan bij zorginstellingen aangezien het om een kwetsbare groep 
bewoners gaat. Het college komt op korte termijn met voorstellen over kwalitatieve selectie van 
aanbieders naar de raad. De portefeuillehouder informeert de raadskamer dat de inspecties die 
plaatsvinden naar aanleiding van een signaal uitgebreid worden met risico gestuurde inspecties en dat 
er gestopt is met de koppeling tussen wonen en zorg.  
 
Conclusie 
De fractie van de SP (mede-indiener) geeft te kennen dat ze nog veel vragen heeft en deze 
bespreking in de vorm van een debatverzoek een vervolg wil geven.  
De fractie van Arnhem Centraal overweegt het agenderingsverzoek opnieuw in te dienen omdat ze 
van mening is dat er onvoldoende over "Zorgfraude" in het algemeen is gesproken. 
De voorzitter concludeert dat de bespreking hiermee is afgerond. 
  
 
De raadsadviseur,     De voorzitter, 
 
P. Wielaard      C.J.M. Kalthoff 


